
 

Z á p i s 

 

z jednání valné hromady TSUT konané dne 28.11.2019 

 
1.) Jednání valné hromady, svolané na základě rozhodnutí VV TSUT v souladu se 

Stanovami TSUT, zahájil předseda TSUT p. Jaroslav Havlina uvítáním delegátů a hostů.  

Valná hromada se konala 28.11.2019 zasedací místnosti TSUT učebna č.1 ND 

v Trutnově. Pozváno 77 delegátů z TJ/SK a 3 sportovních svazů – dle prezenční listiny. 

 

2.) VH není usnášeníschopná proto dle čl. II. Orgány TSUT STANOV TSUT po 30 minutách 
byla zahájena VH z počtu přítomných delegátů (18) z 77 pozvaných 

 
2.7.   Valná hromada je usnášeníschopná při přítomnosti nadpoloviční většiny jejích účastníků s hlasem 
rozhodujícím. V případě, že ve lhůtě do 30 minut po plánovaném zahájení není přítomna nadpoloviční většina 
účastníků s hlasem rozhodujícím, je valná hromada usnášeníschopná v počtu přítomných. 

 

3.) Delegáti VH TSUT jednomyslně program valné hromady, jednací řád, volební řád 

 

4.) Do pracovního předsednictva byli jednomyslně zvoleni p. Petr Minarčík, Petr Musil, 

Alek Pejos, členy komise mandátové byli zvoleni pí. Ulrichová, ing. Porcalová, Havlina 

Jaroslav - zástupce TJ/SK, členy komise návrhové Mgr. Vosáhlo Miroslav, Aleš Vlček, + 

Zdeněk Tomšík - zástupce TJ/SK, volební komise Petr Musil, AlekPejos, Tomáš Souček 

-zástupce TJ/SK    

 

5.)  Všichni byli zvoleni jednomyslně. Řízením schůze byl pověřen p. Minarčík Petr 

 

6.) Zprávu o činnosti výkonného výboru TSUT od poslední valné hromady přednesl 

předseda p. Jaroslav Havlina. Informoval o všech stěžejních záležitostech práce VV a 

střediska SCS, činnosti v krajské radě i hlavních závěrech VH ČUS.Na závěr poděkoval 

členům VV, sekretariátu, revizní komise i zástupcům TJ/SK a svazů. 

 

7.) Zprávu o hospodaření a ekonomické situaci VV TSUT od minulé VH přečetl delegátům 

Mgr. Miroslav Vosáhlo  

 

8.) Zprávu kontrolní a revizní komise přečetl ing. Turner Jiří. 

 

9.) V diskusi se delegáti vyjadřovali především k ekonomické situaci TJ/SK a k členským 

příspěvkům. Všechny dotazy byly zodpovězeny členy předsednictva. V diskusi vystoupil: 

 

- Bc. Petr Musil – Lokomotiva Trutnov  s návrhem na snížení příspěvku na rok 2020                      

z 20,- Kč za člena TJSK na 15,- Kč 

- Pan Hurdálek – Spartak Trutnov – snížení příspěvku na 10,- Kč/člena TJ/SK 

- Karel Šklíba – Maratonstav Úpice – činnost MŠMT s programem „Můj klub“ 

- Jaroslav Havlina – SK Janské Lázně vysvětlení výše čl. příspěvku na r.2020 

 

informace k práci SCS a TSUT Trutnov podal rovněž tajemník TSUT Mgr. Vosáhlo 

a ekonomka TSUT Alena Ulrichová a upozornili na požadavky zpracování statistiky a 

ročních výkazů TJ/SK a vysvětlili i přístup na nové webové stránky TSUT a do IS ČUS. 

 



10.) Mandátová komise konstatovala účast z 77 pozvaných a 18 přítomných delegátů  

jednání bylo prohlášeno za usnášeníschopné (viz. bod usnesení VH č.2). 

 

11.)  hlasování o návrhu výše členských příspěvků na rok 2020 a 2021: 20,- Kč   8 hlasů 

                                                                                                       15,- Kč   9 hlasů   

        Pro r. 2020 a 2021 schválen příspěvek TJ/SK ve výši 15,- Kč/člena  

        splatný vždy do konce roku 2020 a roku 2021. 

 

12.) Volba a složení nového VV TSUT a RK TSUT Trutnov: 

- předseda TSUT     Jaroslav Havlina              předseda TSUT 

- člen VV                 Bc.Petr Musil                    

- člen VV                 Alek Pejos                         

- člen VV                 Petr Minarčík                    místopředseda TSUT 

- člen VV                 Mgr.Miroslav Vosáhlo     tajemník a sekretář TSUT 

- člen RK                 Dana Stránská                   předsedkyně RK 

- člen RK                 Alena Prokopová 

- člen RK                 Ing.Jiří Turner                     

 

13.) Návrh usnesení přeložil delegátům předseda návrhové komise Mgr. Miroslav Vosáhlo 

Usnesení bylo jednomyslně přijato a je samostatnou přílohou tohoto zápisu a zveřejněno 

na webu TSUT Trutnov www.cushk.cz/tu 

 

14.) Závěr jednání valné hromady provedl p. Havlina. Ještě jednou poděkoval členům VV 

a popřál hodně úspěchů v jejich práci. Zároveň poděkoval i delegátům za jejich účast a 

všem popřál pevné zdraví a alespoň trochu spokojenosti v práci pro tělovýchovu a sport 

v podkrkonošském regionu.  

 

 

 

Zapsal 28.11.2019: Pejos Alek – zapisovatel VH 

   

 

 

http://www.cushk.cz/tu

